
                                               3 kolo MBL Bratislava               Správa  o priebehu MLB bude trochu iná ako ostatné. Mal by som ju začať pozitívne. Turnaja sa zúčastnil rekordný počet borcov, a to 175! Áno, je to pozitívna správa, lebo pilotný projekt MBL sa rozbehol veľmi dobre, taký počet borcov na lige nebol už desiatky rokov..Ale od chvíle posledného odváženého borca nastali problémy, ktoré sa síce dali očakávať, ale...Turnaj sme – myslím tým organizátora turnaja BCS ani SBF nezvládli. To si musíme priznať. Nebudem tu rozpisovať v čom nebol zvládnutý, to sme videli všetci. V prvom rade si vezmime z toho to pozitívne. Sadnime si spolu a doriešme spôsob organizovania turnajov do detailov aby sme predišli takýmto situáciám. Určite to bude ťažké, lebo každý máte svoju pravdu, ktorú si presadzujete a názory druhého sa prijímajú ťažko... Ale vypisovať teraz maily a na FB o tom, ako sme to nezvládli je úbohé a pod úroveň...Určite by sme sa mali ospravedlniť výpravám ČR, Poľska a Maďarska .Skúsme to  dotiahnuť do konca či už formou  trojdňového turnaja, alebo  formou dvoch ringov, alebo obmedzeným počtom borcov..Projekt MBL je naštartovaný dobre, stačí ho zdokonaliť a úroveň boxu na slovensku bude napredovať.                                                           Boxu zdar   
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